
Dotyczy: MPZP Pleszów

Szanowny Panie Prezydencie,

 

Mieszkańcy Pleszowa (jest to grupa ok. 30 osób) zwrócili się do mnie zaniepokojeni

długim oczekiwaniem na plan zagospodarowania przestrzennego (prace rozpoczęły

się w X 2023). 

W tej spokojnej części Nowej Huty doszło ostatnio do masowej wycinki drzew w

okresie lęgowym na działce zaznaczonej na mapie (ul. Nadbrzezie 15) oraz

zorganizowano parking dla tirów.

Mieszkańcy pokładają duże nadzieje w rychłym uchwaleniu planu, aby uchronić się na

przyszłość od takich sytuacji.

Dlatego chciałabym zapytać Pana Prezydenta:

 Kiedy MPZP dla tego obszaru trafi na obrady Rady Miasta?1.

Czy można przyśpieszyć prace planistyczne?2.

Czy miasto może podjąć rozmowy z ArcelorMittal, aby samochody parkowały na

terenie Kombinatu, bądź wyjeżdżały z działki przy Nadbrzezie 15, od strony ul.

Igołomskiej?

3.
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Interpelacja

Z wyrazami szacunku,

Eliza Dydyńska-Czesak
Radna Miasta Krakowa


